
 

 

 
RAPPORT FRA TILSYNSBESØK                   TILSYNSUTVALG 2 
 

Navn på tjenestested: avd. Østensjø, Abildsø Sykehjem 
Dato for besøket: 16.12.2020              Tidspunkt (fra kl. til kl.): kl. 10.15-11.20 
Anmeldt besøk 
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede: 
Randi Vollmerhaus, leder, Gunnar Pedersen og Edna Thomassen, medlemmer 
Møtesekretær: Randi Vollmerhaus 
Kontakter under tilsynet: Avdelingsleder Sinisa Pejic 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: Digitalt Teams-møte, muntlig kommunikasjon 
Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet 
 

1. Samtale med avdelingsleder Sinisa Pejic  
 
a. Belegg på sykehjemmet, ledige plasser? 
Det ingen ledige plasser, og belegget har vært fullt i lang tid. Avd. Østensjø er populær, og 
det er nå tre på venteliste for å få plass der. 
 
b. Beboerne, smittesituasjonen o.a. 
Beboerne er alle alvorlig syke, nå i tillegg situasjonen med Korona. Personalet er mer obs nå, 
men ingen beboere er så langt smittet. 
En ansatt fikk påvist Covid-19 i begynnelsen av juni, hadde ingen symptomer. En stor runde 
med testing ble gjennomført – alle ble testet 3 ganger, både beboere og ansatte. Alle testene 
var negative. 
Det testes ved symptomer. Beboerne synes det er greit å bli testet, de forstår at det er 
nødvendig. Fire beboere er i karantene.  
Pejic kunne informere om at to beboere har fått beholde dagsenterplass, på Dagsenter for 
fysisk funksjonshemmede i Trondhjemsveien 100. Det er et byomfattende tilbud til 
mennesker med omfattende funksjonsnedsettelse mellom 18 og 67 år som bor i Oslo.  
Merknad: Utvalget er glade for at dette har blitt mulig, da det i flere rapporter har vært tatt 
til orde for at de med alvorlige nevrologiske lidelser, som hos de som får plass på avd. 
Østensjø, får beholde dagsenterplass som de har som hjemmeboende.  
 
c. Bruk av tvang 
Ingen vedtak om bruk av tvang nå. 
Fagutviklingssykepleier Thomas Moe Kristiansen, har holdt undervisning (digitalt) i bruk av 
tvang. Viktig med fokus på dette, bl.a. i forhold til smittevern. 
 
d. Tiltak på sykehjemmet for å unngå smitte, hjelpemidler for smittevern 
Munnbind brukes nå 24 t av alle medarbeidere. Pårørende oppfordres til å bruke munnbind 
når de kommer og går. 
Det er tilstrekkelig med hjelpemidler/smittevernutstyr. Det rapporteres ukentlig til SYE. Det 
er streng praksis – pålagte regler følges, med testing og karantene ved symptomer. Avd. 
Østensjø er fortsatt delt opp i to grupper, sånn at aktuell gruppe kan isoleres ved smitte.   
Håndtak og overflater m.m. desinfiseres – renhold er viktig. 
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e. Personalsituasjonen, ledige stillinger, sykefravær, ansatte i karantene? 
Ny kvalitetssjef, felles for hele Abildsø Sykehjem, er tilsatt og starter i jobben 1. januar. Hun 
er tidligere leder på avd. Østensjø, og kommer nå fra stilling som kvalitetssjef i Kingosgate. 
Personalsituasjon er uendret, og ingen ledige stillinger. 
I tillegg til de faste er det stort behov for ekstravakter, som f.eks. er legestudenter og 
sykepleierstudenter. Det inngås kontrakter som fornyes per 6. mnd. Mye jobb med 
kontrakter. 
Merknad: Utvalget ønsker nærmere informasjon om systemet med forhandlinger og 
kontrakter i neste anmeldte tilsyn. 
 
f. Klager, mishagsytringer 
Ingen. 
 
g. Rapporter fra kvalitetssystemet, eksempler på alvorlige avvik 
Det er lav terskel for å melde avvik, noen er mindre alvorlig, men det kan også gjelde 
medisiner, som faste ansatte melder. Det vektlegges læring og forbedring av rutiner.  
Pejic informerte om at det er et lokalt kvalitetsutvalg, som har kvartalsvis oppfølging av 
avviksrapporter. 
Merknad: Utvalget ønsker mer info om kvalitetsutvalget i neste anmeldte tilsyn, og ønsker 
samtidig å hilse på den nye kvalitetssjefen. 
 
h. Annet 
Pejic ser ekstra utfordringer med julen i år. Det jobbes med å finne løsning i samråd med 
pårørende. Noen avtaler er gjort allerede. 
Avd. Østensjø er klare for å starte vaksineringen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo den 16.12.2020 
 
Randi Vollmerhaus(s)             Gunnar Pedersen(s)                     Edna Thomassen(s) 
______________                    _________________                 _________________  
Leder tilsynsutvalg                 Medlem tilsynsutvalg                 Medlem tilsynsutvalg 
 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 05.01.2021 
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 05.01.2021 
3. Avdelingsleder avd. Østensjø: 05.01.2021 
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